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Geachte Raadsleden,

Hierbij wil  ik laten weten dat ik bezwaar heb met de kosten en de veiligheid  omtrent de Rembrand brug.

-Door de  nieuwe weg  wordt  Barwoutswaarder  doodlopend  aan beide zijde voor vrachtverkeer. onmogelijk 
om  door te rijden, en dat op een industrieterrein .
-Met gevolg dat voor mijn woning nog meer vrachtverkeer gaat  draaien, wat nu ook al dagelijks gebeurt,  dit 
zorgt voor veel  overlast en onveiligheid voor de fietsers die vogelvrij zijn op dit punt.
-Ook scheurvorming  in de woning is niet  ondenkbaar ,mijn woning is niet
onderheid.
-De woning  staat op de kruising  kuipersweg /  Barwoutswaarder .
-Ik heb het uitgelegd aan de projectleider ,Dhr. [naam].
-Woningen die moeten worden gesloopt, dat in de tijd van woningnood, is eigenlijk ondenkbaar.
-Zijn de kosten van de rotonde  bij de Gamma ook meegenomen in de begroting?
Zoals uw weet is het een prestige  object geworden, geraamde  kosten 42,5  miljoen, loopt zeker nog op,  straks 
is er geen weg meer terug, dus kies met grote zorg,  zo voorkomen we dat de burgers van Woerden met de 
rekening blijven zitten.

De Rietveldbrug, geraamde kosten 24 miljoen,  is de beste oplossing mijn inziens.
Ook al lijkt het omrijden in de toekomst, het zal zeker beter doorstromen in combinatie  met de westelijke
randweg .
In een van de eerste bijeenkomsten is over de Rietveldbrug  gesproken, hier moest een stuk weg  aangelegd
worden dat werd toen te duur geacht, wat er nu in de planning staat,  is voor de inwoners van Woerden niet te
begrijpen.

Ik wens u veel wijsheid toe met het nemen van een goede beslissing.

Met vriendelijke groet,

[naam]
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